

CultureLink's Donation Centre will start distributing goods starting from Monday Jan 18, 2016. Please help us promote this message far and wide, using all your applicable communication channels and connections. Attached please find the flyer to be posted for potential clients and their supporters – please make copies to post it in Schools, School Orientation Centres and Libraries you go to. The corresponding English-Arabic bilingual webpage is <http://www.culturelink.ca/refugee/donation-distribution/> We will tweet this message using tags #RefugeeWelcome #DonationCentre @culturelinkTo, please follow up and retweet. The following is the key message for people who don't tend to open email attachments:

ومن صباحاً 11:30 وحتى 9:30 الساعة من والجمعة الأربعاء، الإثنين: التبرعات لتوزيع العمل ساعات لا ياحال المركز). فصاعداً 2016 ي ناير 18 الموافق الإثنين يوم من بداية وذلك عصاراً 3:30 حتى 1:30 ف سوف 2016 عام في اللاجئين من المزيد من س تقبل اننا وبيت الأوسبوع في أيام ثلاثة إلاي عمل . لذلك وقال عمل ساعات تمديد على ونعمل الأوسبوع، خلال أكترا أيام تفتح

Donation Distribution Office Hours: Mondays, Wednesdays and Fridays, Mornings 9:30-11:30; and Afternoons 1:30 -3:30 from Monday, January 18th, 2016 onward. (The Centre currently only operates three days a week. As we receive more refugees going forward, we will open on more week days and extend the business hours accordingly) There's a 30-minute orientation for all newcomers four times a day. Orientations begin on 10 a.m. , 11 a.m., 2 p.m. and 3 p.m. Please make sure you come half an hour before an orientation starts. Booking an appointment with us before you coming in is strongly advised

-: والدوهلين لتوزيع ابروت وكول

Distribution Protocols and Eligibility

إبريل 1 تاريخ بعدك ندا إلى مؤخراً وصلوا الذين اللاجئين جميع على التبرعات توزيع سيتم تقديم التبرعات مسدقة بلي كل من مطلوب (الحروب من فو الذين للاجئين الأولى ودية تكون) 2015 . التبرعات على لحصوله كأهلية جئ لال كل الارسمية اللجوء أوراق

1. We distribute donations to all refugees who have recently arrived in Canada after April 1, 2015 (Refugees fleeing wars are prioritized). We require all donation recipients to bring government issued refugee paper as proof of eligibility.

الترتيب مركز من ثابت مبلغ كويون على جديد ووافد كل سيدصل. كل تشرناك مع التسجيل عند استبدال بإمكانهم للاجئين الفردية الاحديجات على بناء. لنك لتشر في باللاجئين من دفعوا مرة الكويونات بقسائم يطلاب أن شخص لكل ويحق. المركز من معونات بأي كويونات لهم اللاجئين الترتيب مركز في الإلتسخدم أن يمكن ولان تقديم قيمة لها ليس الكويونات. المركز 2016 مايو و 31 وي ناير 1 بين وذلك

2. Upon registration with CultureLink, each newcomer will receive a fixed amount of CultureLink RefugeeWelcome Centre coupons. Based on individual needs, refugees may use the coupons to exchange any donations at the centre. Each person can only claim these RefugeeWelcome Centre coupons once. The coupons have no cash value and can only be used at CultureLink RefugeeWelcome Centre between Jan 1 and May 31 2016.

لصالح التبرع لا ستلام تأتي كنت إذا. الأ أسرة أف راد من فرد كل التبرع تزيغ ت قذنين ي تم واحد ل كل حصة على الحصول أجل من الأ أسرة أف راد ل جمع الامس تندات إحضار على يك ي جب. عائل تلك وذلك الملابس أو الأذنية أجل من ست تأتي كنت إذا العائل أف راد جمع إحضار على نشجعكم نحن منهم فلا ، الخيرية والمصادر التطوعية الجهود على المركز ي عتمد. المناسبات القياسات من ل لتأكد . المقدم الدعم نوعية في وت بادل ردي وجد .

3. Donation distribution is rationed per family member. If you come for donations on behalf of your family, you should bring the documents of all family members in order to receive packages for all of them. We encourage you to bring the entire family if you come for shoes and clothing for the sake of fitting. The Centre relies on volunteer effort and charity resources. No refund and exchange can be supported.

(اللاب توب – المحمول الكمبيوتر أو الكمبيوتر (مثلاً) خاص احتياج على الحصول في تامل كنت إذا 6288-588- رقم على الاتصال يرجى لذا. جداً محدود المواد هذه من المخزون ب أن العلم فرجاء)
التوزيع دوام ساعات خلال الحضور يرجى كما . حضوركم قبل مطلوب التوافق من ل لتدقق 416
فقط للمركز الرسمي

4. If what you hope to receive is a specific item (such as a computer or a laptop) that we only have very limited stock, please call 416-588-6288 to check the availability before coming.
Please come during the Distribution Centre's Office Hours only

ق بلكم من المكفولة العائل بمرافقة وذلك جهودكم أقصى ب بذل التكرم يرجى: اللاجئيين ك فلاء ذوي الإضطرابات خدمات موظف في مع ل لتحدث ل لمركز اصطحابهم على نشجعكم ونحن ل. مركزنا الموجودة الخدمات خلال من أيضاً العائل لهذه تصل أن يمكن أخرى موارد هناك إنك ما إذا لمعرفة الأخيرة ل ضحايا الكندي والمركز تورد توفي العربي الجالية مركز مع شركاء أي ضاؤون نحن لدعمكم اللاجئيين توظفين لإعادة مخصصة خدمات ل تقديم التعذيب

To refugee sponsors: please try your best to accompany your sponsored family to our centre. We encourage you to talk to our knowledgeable settlement workers to find out what other resources your refugee family can access as well as what services existing to support you. We also partner with [Arab Community Centre of Toronto](#) and [Canadian Centre for Victim of Torture](#) to provide wraparound services for the resettlement of refugees.